
Vragen en toezeggingen Commissie 24 juni 2019 

Commissie WO 

1. Wethouder Simonse zegt toe de vragen van D66 m.b.t. het proces rondom het 

voorstel tot onttrekking aan de openbaarheid van de Franc nog deze week te laten 

beantwoorden. Ook zal er deze week een afspraak worden gemaakt voor een mondelinge 

toelichting aan de heer Van Wegen. 

Reactie college/tijdpad: 

Wethouder heeft op 25 juni het gevolgde proces met de heren Van Wegen en 

Wielenga besproken. Verder wordt de procedure rond de onttrekking van de 

Franc aan de openbaarheid opnieuw gevoerd, nu met de voorgeschreven 

zienswijzetermijn. Het college zal dit najaar u een nieuw onttrekkingsvoorstel 

voorleggen. Tot slot vindt begin september een gesprek over de gang van zaken 

plaats tussen wethouder en de betrokken ondernemers.      

 

Commissie BFE 

2. Burgemeester Bouman zegt toe dat hij de raad in de tweede helft van 2019 meeneemt 

in de gang van zaken rond de Veiligheidsregio en in de keuzes dan voorliggen. 

Reactie college/tijdpad: 

Informatie en vervolg komen in de tweede helft van 2019 vanuit de 

veiligheidsregio naar de gemeenten toe. 

 

Commissie BFE/WO/SLZ 

3. Wethouder Wijnants komt terug op de vraag m.b.t verkoop van aandelen Enexis: 

Wanneer kunnen we verkopen en hoe verloopt dat proces? 

Reactie college/tijdpad: 

De aflossing van de tranche-D lening staat voor 30-09-2019. Enexis kan deze 

lening converteren naar aandelen ipv af te lossen. Ik ga er vanuit dat de lening 

gewoon wordt afgelost? 

 

Reactie: Gemeente Noordoostpolder zal niet kiezen voor converteren naar 

aandelen, maar voor aflossing.  

  

De portefeuillehouder was in de raadsvergadering van 23-01-2017 van mening 

dat de aandelen automatisch zouden worden afgelost bij het aflossen van de 

lening. Ik heb aangegeven dat dat geen automatisme is, maar een AVA-besluit 

nodig is. Dat zou worden geregeld voor verkoop in 2019. Worden de aandelen 

dit jaar verkocht? 

 

Reactie: De lijn van het college tot nu toe was om de aandelen Enexis niet van 

de hand te doen zolang de lening aan o.a. onze gemeente niet afgelost is. 

Daarna zou er op een geschikt moment verkocht kunnen worden. Enexis heeft 

niet een speciaal inkooptraject, jaarlijks (najaar) wordt door een 

aandeelhouderscommissie op basis van vaste uitgangspunten een aandelenprijs 

bepaald. De lijn kan zijn aandelen niet verkopen, als de lening is afgelost, of 

overgaan tot verkoop van de aandelen (eind 2019) op voorwaarde dat de prijs 

redelijk en billijk is. Gemeente Noordoostpolder vindt dat we geen actieve rol 

moeten willen spelen in het aanbieden van onze positie, gelet op het rendement 

en het feit dat onze huidige kaspositie daar ook geen aanleiding toe geeft. 

Indien er vanuit Enexis wordt verzocht tot het afkopen van onze positie dan 

zullen wij het gesprek daarover aangaan. 

 

De huidige waardering is overigens € 113.805 lager dan in 2017 (32.331 

aandelen maal de waardering toen van 31,86 en 28,34 nu). Rond 1 juli as volgt 

weer een herwaardering. 

 



Reactie: de waardering van aandelen van een NV of BV is een momentopname. 

Op het moment dat er een verkoopmogelijkheid is, wordt bezien in hoeverre het 

een moment is waarop de prijs redelijk en billijk is. 

 

4. Wethouder Wijnants zegt toe de agenda m.b.t. integratie vergunninghouders aan de 

raad te verstrekken. 

Reactie college/tijdpad: 

Als college streven we naar een snelle en passende integratie van 

statushouders. Er zijn in 2019 ontwikkelingen in gang gezet om te zorgen dat 

de samenwerking tussen partners beter verloopt en statushouders sneller en 

beter geholpen worden. Daarbij wordt ook rekening gehouden met de voor 

2021 aangekondigde wetswijziging rond inburgering. Vluchtelingenwerk heeft 

in 2019 extra subsidie gekregen voor het vorm geven van een integrale aanpak. 

Concreet zijn er nu twee ontwikkelingen: 

1. Een sluitende aanpak voor statushouders 

Vluchtelingenwerk, COA, Mercatus, Carrefour, ROC FP en gemeente 

werken samen om te zorgen dat statushouders die in onze gemeente 

gehuisvest worden zo snel mogelijk integreren. In bijgaand schema is 

door Vluchtelingenwerk uitgewerkt hoe dat proces er nu uitziet. Deze 

uitwerking past bij de wijziging van de wet inburgering in 2021 en wordt 

de komende maanden nog verder uitgewerkt. De eerste ervaringen met 

een integrale intake zijn positief ontvangen door de statushouders en de 

partners.  

 

2. Platform Nieuwe Nederlanders 

Op 13 juni 2019 is voor een groot aantal partijen uit Noordoostpolder en 

Urk de sluitende aanpak gepresenteerd. De partijen is gevraagd om mee 

te denken in de verbetering van de integratie van nieuwe Nederlanders in 

onze gemeente. Alle aanwezige partijen hebben daar enthousiast op 

gereageerd. In september wordt gestart met een verdere uitwerking van 

het platform 

 

Deze partijen waren aanwezig en willen deelnemen aan het platform. 

Uiteraard kunnen daar nog meer partijen bij aansluiten.  

Bibliotheek 

Caleido 

Carrefour 

COA Luttelgeest 

Gemeente Noordoostpolder 

Gemeente Urk 

GGD 

Humanitas 

Ik was een Vreemdeling (Urk) 

Leger des Heils (Urk) 

Maatjesproject 

Mannencentrum 

Mercatus 

Politie 

ROC Friese Poort 

Vario onderwijsgroep 

VluchtelingenWerk NOP en Urk 

Vrouwencentrum 

Werkcorporatie 

Zorggroep  

 

Beide ontwikkelingen zijn in de startfase. Er is nog weinig duidelijkheid over de 

(politieke) besluitvorming. Om u als raad mee te nemen kan in een thematische 



bijeenkomst het proces rond de sluitende aanpak en het platform worden 

gepresenteerd. 

 

5. Wethouder Simonse zegt toe dat het college na de zomer bij de commissie terugkomt 

over de laadpalen (hoe aan te besteden en hoe met aanvragen om te gaan). 

Reactie college/tijdpad: 

In oktober zal het college de raad verder informeren over het vervolgproces hoe 

om te gaan met elektrische laadinfrastructuur in de openbare ruimte. 

 

6. Wethouder Simonse zegt toe in het komende gesprek met de gedeputeerde over de 

N50 na te vragen wat de mogelijkheden zijn voor plaatsing van matrixborden (CDA) en  

middengeleiders (PvdA) op de N50 in het kader van veiligheid. 

Reactie college/tijdpad: 

Op initiatief van de gedeputeerde van de provincie Overijssel zal op korte 

termijn een bestuurlijk overleg worden georganiseerd met bestuurders van 

provincie Flevoland, Emmeloord, Urk, Dronten, Kampen, Noordoostpolder en 

Zwolle. Er spelen een aantal zaken die het wenselijk maken om bestuurlijk bij 

elkaar te komen o.a. stand van zaken Planstudie Kampen Zuid-Kampen en 

mogelijkheden tot versnelling en verkeersveiligheid. Op dit overleg zal 

wethouder Simonse voorstellen om de plaatsing van maxtrixborden en 

middengeleiders mee te nemen in het onderzoeken van de maatregelen op 

korte termijn. 

 

7. Wethouder Simonse zegt toe dat hij biodiversiteit zal inbrengen bij het onderzoek naar 

herplant van bomen. 

Reactie college/tijdpad: 

 

8. Wethouder Wijnants zegt toe in gesprek te gaan met een grote onderneming om na te 

vragen wat zij doen aan het aanbieden van talencursussen Pools aan Nederlandse 

medewerkers. 

Reactie college/tijdpad: 

Wethouder Wijnants heeft gesproken met de bedrijfsleiding en afdeling PZ. Er is 

gesproken over de visie van het bedrijf over de omgang met niet-

Nederlandstalige medewerkers. Men moet voor hun groeiende behoefte aan 

personeel steeds meer een beroep doen op niet-Nederlandstaligen. Men 

verlangt dat iedereen tenminste Engels spreekt. Tevens biedt men aan hen de 

gelegenheid om op vrijwillige basis de Nederlandse taal te leren. Dat geldt ook 

voor afdelingsmanagers die voor omgang met de grote groep Poolse 

medewerkers vrijwillig hun taal in beperkte mate kunnen leren. 

Het bedrijf betreurt de negatieve beeldvorming die onterecht is en opent graag 

haar deuren voor raadsleden om met het bedrijf nader kennis te maken en in 

gesprek te gaan. 

 

9. Wethouder Wijnants zegt toe na te gaan of er nu doelgroepen buiten de boot vallen 

m.b.t. kennis van subsidiemogelijkheden voor onderwijsaanbod peuters (doorgaande 

leerlijn). 

Reactie college/tijdpad: 

Er zouden op dit moment geen doelgroepen buiten de boot moeten vallen met 

betrekking tot kennis van subsidiemogelijkheden voor onderwijsaanbod voor 

peuters. Alle ouders die ingeschreven staan in de gemeente Noordoostpolder 

krijgen een oproep voor het consultatiebureau. Op het consultatiebureau wordt 

door de jeugdverpleegkundige/jeugdarts het taalniveau en verdere 

ontwikkeling getoetst en bepaalt of het kind belang zou hebben voor 

voorschoolse educatie. Wanneer dit het geval is krijgt deze peuter een indicatie 

voor- en vroegschoolse educatie (vve) en kunnen ouders gebruik maken van 

voorschools aanbod. Verder wordt door het consultatiebureau ook informatie 

verstrekt over de subsidiemogelijkheden voor ouders bij vve.  



 

Om de informatieverstrekking richting ouders te optimaliseren gaan we samen 

met de voorschoolse voorzieningen en zorgpartners bezig met aangescherpt 

communicatiemateriaal (evt. in meerdere talen). In deze communicatie richting 

ouders zal informatie over het aanbod en de subsidiemogelijkheden opgenomen 

worden. Dit is een onderdeel van de Resultaatafspraken vve die we samen met 

deze partijen aan het opstellen zijn. 

 

10. Wethouder Wijnants zegt toe dat het nieuwe sociaal-economische beleid na de zomer 

aan de raad wordt voorgelegd, waaraan een (uitvoerings-)agenda is gekoppeld. 

Reactie college/tijdpad: 

Het Sociaal Economisch Beleid en de uitvoeringsagenda voor de komende 

maanden wordt in september in het college vastgesteld, en daarna ter 

besluitvorming aan de raad voorgelegd. 

 

11. Wethouder Wijnants zegt toe dat het onderwerp Werkende armen terugkomt in het 

nieuw op te stellen sociaal-economisch beleid. 

Reactie college/tijdpad: 

De wet- en regelgeving in het sociaal domein biedt gemeenten weinig ruimte 

om werkenden met een laag inkomen te ondersteunen. Wat deze groep mensen 

helpt is een goed functionerende arbeidsmarkt, waarin mensen kunnen 

doorgroeien. In het Sociaal Economisch Beleid is aandacht voor het hele 

systeem dat maakt dat de economie bloeit, inclusief human capital. In de 

Human Capital Agenda van de Regio Zwolle wordt ook gewerkt aan 

programma’s voor een Leven Lang Ontwikkelen en kwetsbare mensen in het 

arbeidsproces. 

 

 


